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BARDO  (inf.  wł.).  Część przyszłej drogi szybkiego ruchu z węzła w sąsiedztwie Barda w
kierunku Kłodzka wciąż czeka na konkretne decyzje jako inwestycja. Jest to spowodowane
sporem o to, którędy będzie przebiegać. Rozważane są dwie propozycje ujęte symbolami A2
i A4. Pod pierwszym kryje się poprowadzenie S8 wzdłuż Gór Bardzkich - po ich południowej
stronie, natomiast pod drugim - przebicie się pod tymi górami odcinkiem tunelowym.

Zdaniem burmistrza Barda Krzysztofa Żegańskiego - dzisiaj jest silniejsza wola społeczeństwa, aby
wykonać  ten  odcinek:  -  Stąd  prośba  do  mieszkańców  gminy  Kłodzko,  a  szczególnie  do  tych
najbardziej zainteresowanych, aby patrzeć w kategoriach globalnych, przy tym mając na uwadze
swój interes. Może warto przy tym pokazać inne rozwiązania dla tego odcinka, które na pewno
zostaną wzięte pod uwagę przez wrocławską Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad. Droga
S8 ma sens od Wrocławia do Kłodzka i dalej, do granicy, a nie do Barda. Nasze miasto i gmina już
problem mają jakby rozwiązany, bo jest zakwalifikowana budowa węzła komunikacyjnego w Bardzie.
Jest on wskazany między firmą "Carota" i skrzyżowaniem K8 z drogą powiatową, w większości na
gruncie gminnym.
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